
Protokoll fört vid styrelsemöte
Havdhem
25 april 2023

Närvarande: Eva-Britt Lerman Airiman, Åsa Sjöberg, , Magnus Karlsson, Titti Gahne,  
Malin Åberg, Ingmar Palmqvist, Morgan Hallgren
Frånvarande: Ida Lingren, Sara Neogard, Patric Hedenstein

§24 Mötets öppnande
     Malin hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.
§25 Dagordning
     Dagordningen godkändes.
§26 Föregående protokoll
      Föregående protokoll godkändes
§27 Kassarapport
     Det finns 270 771 kr på kontot den 26 april 2023, sen kommer det in pengar från F-br och     
     utställning
§28 Rapport från sekreteraren
      Då alla i styrelsen får löpande information från SSRK:s huvudstyrelse, kommer vi att 
plocka bort 
      den här punkten
§29 Rapport från jaktprovssekreterare, spaniel
      Apporteringshelg finns planerad och utlagd på hemsidan till den 21 maj, endast 1 st 
anmäld. 
      Domare till höst provet i september är bokad, Petra Johansson.
§30 Rapport från jaktprovssekreterare, retriver
      B prov 12-14 maj, få anmälda, 9 st i nkl, 11st i öppen, och 6 st i elit. Utbildningsgruppen 
har 
      anordnat två st föreläsningar, en med Anna-Lena Went, och en med Johanna Modig. 
Helgkursen i 
      juni är tyvärr inställd, men en ny med nya instruktörer, Lisa Falk och Tomas Söderström 
är inbokad
      i juli.
     Det är stora problem att få tag i lösskott, Magnus undersöker möjligheten att få tag i skott
§31  Rapport från Tollar ansvarig
       Inget att rapportera
§32 Rapport från viltspårsansvarig
        Vår prov den 29 april, 19 st anmälda, både anlag och öppen. Diskussion om att ev ordna 
vilt-
        spårsgrupper pågår, för att försöka utveckla viltspåret
§33 Rapport från utställningssekreterare
       Bestämdes att Eva-Britt köper in en kokplatta till klubben, som kan används vid prov och 
       utställning. Funktionärer klart till utställningen.
§34  FB-R ( Funktionsbeskrivning retriver)
        FB-R genomförd där 8 st hundar beskrevs, 5 labradorer, 2 flattar och 1 golden, en hud 
bröt 
       pga hälta, men har sin plats kvar till nästa år. Lars Hargeson är beviljad dispens som 
testledare
       till 2024, då han var sjuk vid detta tillfälle. Eva-Britt Lerman och Susanne Winberg 



kommer att
       ansöka om att utbilda sig som testledare. Vi behöver också utbilda nya personer som 
funktionärer
       / kastare.
§ 35 Övrigt
      Tryck till kläder diskuterades, klubben kan stå för trycket om det finns minst 50 st som är 
      intresserade, vi lägger ut på FB.
      Inventarielista på vad som finns i klubben, se separat bilaga
     Ingmar kontaktar Ylva om det finns behov av svart vilt
    Åsa och Morgan har som uppgift att sondera för en funkisfest/träff, vi behöver involvera 
alla 
    nya medlemmar som ex går kurs, att även hjälpa till som funktionärer vid våra olika 
evenemang.
    Eva-Britt, Magnus och Malin har varit på SSRK:s funktionärsträff, där man bla diskuterade
    svårigheten att få engagerade medlemmar, och nya anmälningssystemet
§ 22 Nästa möte
   Den 5 juni i Fröjel hos Morgan, då kl 18,00

§23 Mötet avslutades
       Ordförande tackade och avslutade mötet

……………………………………………………………… …………………
……………………………………..
Malin Åberg Annica Stenström
Ordförande Mötessekreterare
         
        
     


